
PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 28 luty 2019 r. 

- Liczba obecnych na zebraniu – 31 

- Uprawnionych do głosowania – 31 przedstawiciele klas: 1a, 1b, 1c,  1d, 1e, 1f, 2a, 2b, 2d, 2g, 3a, 

3c, 3d, 3e, 4b, 4c, 4e, 5b, 5d, 5e, 5f, 5g, 5h, 6a, 6c, 6d, 6e, 6f, 7b, 7c, 7e, 8b, 8e. 

(Lista obecności – Zał. Nr 1 do protokołu) 

Porządek Zebrania: 

1. Na początku zebrania zostały przedstawione propozycje w ramach realizowanego w szkole 
programu #respekt: 

- lekcje wychowawcze: - prezentacja na temat szacunku do pracowników szkoły i ich pracy, - 
zasady obowiązujące uczniów – tematy do przepracowania (wybierane są te zasady, które 
wynikają z potrzeb klasy); - lekcje w oparciu o scenariusze opracowane przez Kulczyk 
Foundation; - wywiad z panią woźną – uczniowie przygotowują pytania; 

- przypomnienie i ponowne upowszechnienie wśród nauczycieli „Systemu reagowania i 
interwencji”; 

- opracowanie krótkich procedur postępowania dla uczniów i nauczycieli; 

- opracowanie ogólnych zasad dotyczących wyglądu uczniów; 

- przygotowanie krótkich zabaw integrujących zespoły klasowe; 

- dla uczniów klas 7-8 projekcja filmu „Cyrk motyli” i przeprowadzenie zajęć na jego 
podstawie. 

2. Następnie omówiono zgłaszane podczas zebrań klasowych problemy z ocenianiem 

zachowania uczniów, zaproponowano, aby nauczyciele częściej korzystali z opcji „uwagi” w 

dzienniku elektronicznym Librus. Poruszono problem odpowiedzialności zbiorowej w 

postaci „karnych kartkówek”. Zaproponowano również, żeby rodzice rozmawiali na ten 

temat na zebraniach z wychowawcą, żeby nauczyciele mieli sygnał na ten temat również 

"od dołu". 

3. Przypomniano również o prośbie, aby w miarę możliwości wpłacać wyższe kwoty niż 

zadeklarowane na fundusz Rady Rodziców. 

4. Pani Anna Perzyńska omówiła problemy zgłaszane przez 6d związane z żywieniem dzieci 

przez firmę cateringową: - małe obiady, - często zimne, - stołówka otwarta tylko do 14.45. 

Do sprawdzenia przez komisję żywieniową. 

5. Kolejną sprawą było omówienie problemu sali gimnastycznej - ustalono wysłanie pisma do 

nowych władz i prośbę o spotkanie 

6. Następnie odbyło się głosowanie w sprawie czasowego ograniczenia ilości zajęć lekcyjnych z 

religii w celu odciążenia lokalowego szkoły. Przegłosowane zostało jednogłośnie. (Uchwała 

numer 7/2018/2019 stanowi załącznik Nr 2 do protokołu.) 



7. Kolejnym punktem spotkania była dyskusja na temat przejść dla pieszych w pobliżu szkoły 

(sprawa zgłoszona przez p. A. Bystroń-Jajkiewicz). Konkluzją jest konieczność wystąpienia do 

władz dzielnicy z prośbą o spotkanie z inwestorem pobliskiej budowy i omówienie zasad 

bezpieczeństwa, ewentualnego ograniczenia ruchu ciężarówek w okolicy 8.00 rano i po 

południu. 

8. Pani Joanna Jakubowska podsumowała działania związane z balem karnawałowym dla 

uczniów. 

9. Została omówiona sprawa zgłoszona przez p. Bystroń-Jajkiewicz w sprawie wyposażenia 

apteczki szkolnej. 

10. Przedstawicielom klas przekazano ważną informację na temat nowego konta bankowego 

Rady Rodziców. 

11. Omówiono pomysły na Piknik szkolny 8 czerwca. 

 

Protokół sporządziła: Ewa Gralczyk 

 

 


